
Referat fra IDF-møte ved Det medisinske fakultet, UiO 
 

Mandag 21. oktober 2019  

 

Fra tjenestemannsorganisasjonene: 

Vigdis Bjerkeli (Forskerforbundet), Gry Bruland Larsen (NTL) 

 

Fra ledelse/administrasjon: 

Unn-Hilde Grasmo-Wendler (møteleder), Gaute Frøisland, Anita Robøle, Elisabeth Sethre 

Authen (sak 3), Ingrid Sogner (sak 2), Eivind Engebretsen (styresak 35), Astrid Holø 

(referent) 

 
 

INFORMASJONS-/DRØFTINGSSAKER:  
 

Gjennomgang av fakultetsstyresaker til møte 5. november 2019  
https://www.med.uio.no/om/organisasjon/styret/moter/2019/11-05/sakskart-fakstyre-
med-2019-11-05.html  

 v/Unn-Hilde Grasmo-Wendler 

32/19-O Regnskap pr utgang september 2019  

Det var ingen merknader til saken. 

33/19-O Virksomhetsrapportering T2 2019  

 

Det ble kommentert at virksomhetsrapportene gir nyttig informasjon. 

 

NTL påpekte at instituttene gjerne kan være mer tydelig i sine formuleringer, og 

trakk fram eksempler på formuleringer som er ulne/vanskelig å forstå. 

 

NTL uttrykte bekymring vedrørende informasjon i rapport fra NCMM, hvor det 

framgår at det er utfordrende å sikre at senterets ansatte til enhver tid arbeider i tråd 

med gjeldende regler og retningslinjer så lenge en god del informasjon kun 

foreligger på norsk.  

 

NTL og FF uttrykte bekymring over at ABE-kutt kan få som konsekvens reduksjon i 

administrativ bemanning, som vil kunne føre til at det blir for stort press på de 

gjenværende.   

34/19-V Årsplan 2020-2021  

 

Det var ingen merknader til saken. 

35/19-O Rekrutteringsstrategi for masterstudiene  

 

Eivind Engebretsen redegjorde. Rekrutteringsstrategien ble godt mottatt, og det var 

ingen merknader til saken. 

 

https://www.med.uio.no/om/organisasjon/styret/moter/2019/11-05/sakskart-fakstyre-med-2019-11-05.html
https://www.med.uio.no/om/organisasjon/styret/moter/2019/11-05/sakskart-fakstyre-med-2019-11-05.html
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36/19-O Innovasjonsaktiviteter ved fakultetet  

Hilde Nebb hadde ikke anledning til å være til stede i møtet. Hennes presentasjon vil 

bli publisert  i protokoll fra fakultetsstyremøtet. 

 

 

 

 


